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PREZYDENT MIASTA CHEŁM 
          ul. LUBELSKA  65
          22-100 CHEŁM

DOR-OP.0003.19.2021
                                        Szanowny Pan

                                                                Piotr Krawczuk vel Walczuk
                                                              Radny Rady Miasta Chełm

Odpowiadając  na  Pana  interpelacje  przekazane  przez  Przewodniczącego  Rady  Miasta

Chełm w dniu 05 lipca 2021 r., uprzejmie informuję:

• w sprawie gromadzenia się wód opadowych na niektórych odcinkach DK12

- problem został zgłoszony wykonawcy i  mimo, że przyczyny tworzenia się zastoisk wody

zostały już w większości usunięte, to sytuacja będzie jeszcze monitorowana, 

• w  sprawie  zmiany  działania  sygnalizacji  świetlnej  na  skrzyżowaniu  ulic  Rejowieckiej

i Szpitalnej

-  wspólnie  z  inżynierem kontraktu  i  wykonawcą inwestycji  podjęto  niezbędne  działania

w celu zmiany sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic Rejowieckiej i Szpitalnej,

•  w  sprawie  synchronizacji  działania  sygnalizacji  świetlnych  na  całym  odcinku

ul. Rejowieckiej

-  synchronizacja  świateł  na  całej  ulicy  Rejowieckiej  umożliwiająca  przejechanie

na  tzw.  „zielonej  fali”  nie  jest  obecnie  możliwa.  Aby uzyskać  odpowiednią  koordynację

na  wybranym  ciągu  skrzyżowań  z  sygnalizacją  świetlną,  konieczne  są  sterowniki

sygnalizacji  świetlnej  oraz  nadzorujący  je  system  centralny,  które  wymuszają  pewne

przesunięcia  otwarcia  poszczególnych  wlotów  na  sąsiednich  skrzyżowaniach,  czy  też

powodują pewne ograniczenia przepustowości wszystkich wlotów podporządkowanych do

ciągu koordynowanego. Jest to inwestycja szeroko zakrojona uwzględniająca ruch w całym

mieście.  Obserwując  w  jakim  tempie  „przybywa  samochodów”,  podjęcie  działań

wprowadzających inteligentny system sterowania ruchem poddany zostanie szczegółowej

analizie,

• w  sprawie  rozważenia  możliwości  przywrócenia  skrętu  w  lewo  z  ulic  Judyma

oraz  Przejazdowej,  gdyż  obecne  rozwiązanie  zwiększa  i  tak  spore  natężenie  ruchu

na skrzyżowaniu ulic Rejowieckiej ze Szpitalną, a także na rondzie ZWIN

- przyjęte rozwiązanie zostało wprowadzone z uwagi na bezpieczeństwo ruchu drogowego.

Pozytywnie ocenił je również inżynier kontraktu. Dlatego miasto będzie obserwować ruch

na tym skrzyżowaniu i na tej podstawie będzie oceniać zasadność ewentualnych zmian.

Z poważaniem

      PREZYDENT MIASTA CHEŁM 

                            /-/  Jakub Banaszek
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